
To, co mi působí 
bolest, je…

Tady si napíšu bolest, kterou prožívám já…

Samota, kterou zakouším, když 
se cítím být odmítnutý od 

kamarádů a někdy i opuštěný.

Když jsou spolu u stolu, poznají ho: byl to 
skutečně Ježíš, vstal z mrtvých a byl mezi 
nimi. 

I my můžeme být zklamaní 
a sklíčení tváří v tvář 

nespravedlnosti a zlu, které 
ve světě existují. 

Kdo z nás by nechtěl 
potkat někoho, kdo 
nás zcela pochopí 

a neopustí nás 
v těžkostech? 

Ale Ježíš jde s námi a dobře 
ví, jak se cítíme, protože i 
On trpěl na kříži. 

“Zůstaň s námi, 
neboť se 

připozdívá.” 

(Lk 24,29) 

Tito dva poutníci ihned mění 
svůj program: vracejí se zpět, 
aby našli ostatní učedníky
a oznámili jim tuto velkou 

novinu. 

Pokusme se rozpoznávat Ježíše 
v každém utrpení a zkusme udělat 
něco konkrétního, abychom všem 

ukázali, že Boží láska dokáže 
překonat jakoukoli překážku. 

Zakusil Ježíš také stejnou 
bolest?

…a tady hledám, jestli to zakusil i Ježíš.

v bolesti

Rozpoznat Ho 

Ano, když se mu posmívali na 
kříži, cítil se sám, opuštěný 

i od svého Otce. 

Úprava: Centrum Gen3 ve spolupráci s Matěj (16 let ) z Itálie.


